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Referat fra møte i styret 20.10.2022 
 

STED: HIAK 
DELTAGERE:  Anette, Nina, Liz, Stine, Christian og Elizabeth.  
Forfall/ikke møtt Anne Lise, Monica og Nicholas 
Møtestart 18.00  
Referent:  Elizabeth 
 
Distribueres pr. e-post til: 
Styret: styret@stovnerhundeklubb.no – Agility, ak@stovnerhundeklubb.no - Drift: 
drift@stovnerhundeklubb.no – Bruks: bhk@stovnerhundeklubb.no – LP: 
lp@stovnerhundeklubb.no – Rally: rl@stovnerhundeklubb.no  

 

SAK 1 Fast post: Referat fra forrige styremøte 13.09.22 
 Godkjent 

 

SAK 2 Fast post: Lillo arena  
Mail fra Martin B. angående tillatelse til å kjøre ned på Lillo. Anette svarer at vi 
prøver å ordne det fortest mulig. 

 

SAK 3 Fast post: Økonomi 
Ingen endringer fra i sommer, vi er fortsatt i pluss. 

 

SAK 4 Strømkostnader- søke om statlig tilskuddsordning 
Anette undersøker med Harald om han mottar strømstøtte. 

 

SAK 5 Fibertilgang til hallen 
Status: Ferdig montert mandag 17.10.22. 

 

SAK 6 Telefonnummer til klubben 
Status: Monica ser på sentralbord løsninger, innen neste møte. Løsningen til 
Telenor var dårlig. 
Monica venter fremdeles på svar fra diverse andre firmaer.  

 

SAK 7 Mail fra Hanna Thommessen i Bymiljøetaten 
Siden SH er organisert under NKK kan vi søke om spillemidler.  
Styret blir gjerne med på et innspillsmøte og Elizabeth sender mail til henne og 
spør om dato, klokkeslett og sted for møte. 

 

SAK 8 Forberedelse til styreseminaret 03. desember 
Anette kontakter regnskap for oppdatert regnskap/budsjett. 
Speil til hallen. LP/Rally deler 50% hver. 
Drikke, kjeks og frukt. Elizabeth ordner dette.  
Christian tar med kaffe. 

 

SAK 9 Rally søker om å få godkjent Siri Segalstad inn i komiteen 
Godkjent. 

 

SAK 10 Migrering av websider 
Anette spør styret om tillatelse til å ta ned websidene i 3 dager. Da går det ikke 
ann å booke treningstimer. Anette legger ut på alle facesidene at man må 
booke fritrening før fredag kl.10.00. til mandag morgen pga skifte av 
hjemmesider.  
Godkjent. 
 
 

 

mailto:styret@stovnerhundeklubb.no
mailto:ak@stovnerhundeklubb.no
mailto:drift@stovnerhundeklubb.no
mailto:bhk@stovnerhundeklubb.no
mailto:lp@stovnerhundeklubb.no
mailto:rl@stovnerhundeklubb.no


STYRET I STOVNER HK 
 
 
 

2 
 

SAK 11 Wi-fi utstyr 
Vi har fiber men ikke Wi-fi. Vi har fått tilbud om sponset Wi-fi utstyr mot at vi 
har litt reklame i hallen. Anette setter opp midlertidig løsning til stevnet i 
helgen.  
Godkjent. 

 

SAK 12 Eventuelt: 
Bedre profilering av SHK i hallen – flere bannere: Nicholas tar kontakt med 
Øivind Moltzau. 
Granulat i kunstgresset, eventuelt etterfylle? Christian har kontakt med han 
som dyprenser og han ser om det trengs å etterfylles. Christian svarer LP. 
Åpen dag på Felleskjøpet: Vi stilte med folk fra Rally og vi ble ønsket tilbake 
på flere arrangementer. 
Gresset ble børstet 29.09.22 

 

 

Saker til neste møte:  
Neste møte: 15. november kl.18.00. på Hiak. Kun styret. 


